





新加坡·馬來西亞海陸空套票

四晚「海洋光譜號」郵輪 + 一晚新加坡酒店

Spectrum of the Seas 4+1 Nights Singapore/Malaysia Fly-Cruise Package





Spectrum of the Seas

日程 Day	港口 Ports of Call	到達 Arrive	啟航 Depart
1	Singapore 新加坡		05:00 pm
2	Port Klang, Malaysia 吉隆坡(巴生港)	08:00 am	06:00 pm
3	Penang, Malaysia 檳城	08:00 am	06:00 pm
4	Cruising at Sea 海上航行	-	-
5	Singapore 新加坡	06:30am	

Please note itineraries may change as conditions warrant. 行程及時間只供參考。

艙房類別 Cabin Category 人數 Ca		樓層 Deck	出發日子 Sailing Date				
海景露台房 Oceanview Balcony	2D (2 人)	6 - 12	7月28日	HK\$5,799+			
(198 sq. ft. + 露台 55 sq. ft)			8月4日	HK\$5,899+			
			8月11日	HK\$5,999+			
			8月18日	HK\$5,899+			
			8月25日	HK\$5,999+			
其他額外費用 Additional Charges							
NCCF 郵輪雜費 (每位)	\$779						
Port Tax 碼頭稅 (每位)	\$489						
Gratuities 服務小費 (每位)	每晚 per night: US\$14.5 (Chargeable on shipboard account 於船上繳付)						









郵輪上特色設施及活動 Featured Facilities & Activities



北極星觀景台



南極球 Skypad



海上多功能運動場 (SEAPLEX®)



特色餐飲



甲板衝浪®+甲板跳傘



精彩表演

All guests above 12 years of age (13 years & older) must present proof of full COVID-19 vaccination with the final dose administered at least 14 days before sailing. All guests, must undergo a Singapore approved supervised rapid antigen test prior to boarding day arranged on your own, at your own expense. All guests must schedule their appointment no earlier than 5:30 pm on the day prior to boarding in order to be accepted during check-in. 登船前至少14天前,所有12歲以上旅客必須完成2019冠狀病毒病疫苗完整接種。而所有旅客亦須於登船前收到當地認可的COVID-19核酸檢驗陰性報告。

Details 詳情: https://www.royalcaribbean.com/sgp/en/faq

訂購日期: 即日起至 2022 年 6 月 30 日 旅遊套票包括:

- 新加坡航空來回香港至新加坡經濟艙機票
- 4 晚郵輪住宿並享用船上美食及娛樂設施
- 1晚四星級 <u>Carlton Hotel Singapore</u> 酒店連早餐

費用不包括 (如適用)

港務費、港口稅、岸上觀光、需付費食品及飲品、船員小費、 郵輪燃油附加費、船上指定保險費、護照簽發/簽證費用、旅 遊保險、其他個人消費

Booking period: From now until 30 Jun 2022 Package Includes:

- Roundtrip Economy Class ticket by Singapore Airlines
- 4-night Cruise on board including accommodation, meals, entertainment & access to facilities
- Carlton Hotel Singapore /4* accommodation with breakfast

Fare Exclusion (If applicable)

 Port Charges, Government Fees, Shore Excursions, Priced Food & Beverage items, Gratuities, Cruise Fuel Surcharges, Cruise Insurance Premium, Passport / Travel Visa Fees, Travel Insurance, Any Personal Expenses

機票附加費 (每位每程) Booking Class Upgrade Surcharge (per person per way)								
訂位代號 Booking Class	有效期 Validity	成人 Adult (HK\$)	小童 Child (HK\$)					
K	1 month	基本訂位級別 Basic Booking Class						
V	1 month	+\$270	+\$220					
升等至優選經濟艙或商務艙 (每位來回程) Cabin Upgrade Surcharge (Roundtrip per person)								
P - Premium Economy	1 month	+ \$3,990	+ \$3,050					
D – Business	1 month	+ \$12,220	+ \$9,320					
U - Business	3 months	+ \$15,520	+ \$11,790					









一站式為你計劃假期 One-Stop Service for Your Holidays

套票自選增值服務 Package Optional Add-on Service

- 代訂香港指定檢疫酒店
- 代辦預約新加坡出發前 PCR 檢測
- 藍十字旅遊保險八折 包括 2019 冠狀病毒病保障及高達 HK\$1,000,000 醫療費用保障
- Reservation of Hong Kong Designated Quarantine Hotel
- Appointments for Pre-departure PCR Test in Singapore
- 20% Off Blue Cross Travel Insurance with maximum coverage of

HK\$1,000,000 for COVID-19-related medical treatment

備註:

- 套票為最少2位成人成行:必須全程同行及一同辦理登機手續。航班編號、時間及/或機種如有更改,將不另行通知。
- 以上價格未包機票稅項、燃油附加費、機位級別提升附加費。
- 如因出發前 PCR 檢測為陽性而需要更改或取消行程,須提交有效之檢測證明,本公司會代為向航空公司及郵輪公司提出申請,須視乎航空公司及郵輪公司最終決定而定。
- 費用均以成人每位價作為單位,並以港幣計算。單人房、三/四人同房或兒童之費用,請與本公司聯絡。
- 客人需持有回港日期起計不少於6個月以上有效護照及一次或多次(如適用)之到訪國家入境簽證·本公司對客人因個人證件或簽證所產生之任何問題概不負責。
- 郵輪上各項收費,均以美元結算,敬請注意。
- 航程中港口啓航/抵達/停靠時間會按航行情況有所調整/更改/取消·一切以郵輪公司最後安排為準。顧客同意及接受郵輪公司有最終的決定及不會當作違反商品說明條例·亦就此放棄向郵輪公司或本公司追討或索償。
- 郵輪船票是按船公司所頒布的郵輪合同所發出。有關郵輪公司之條款及細則,均以網上刊登之條款為準,請瀏覽網頁:

www.royalcaribbean.com

- 香港旅遊業議會建議旅客出發前按個人需要購買綜合旅遊保險。
- 訂位時需繳付不設退款之套票全費‧有關費用只會於機位或郵輪未能確定時方獲退還。
- 已確定之機票及郵輪套票·如須更改或取消·須按實際出票日期之機 票及郵輪相關條款而定。
- 價目及細則如有任何更改, 恕不另行通知。

Remarks:

- Package is valid for minimum 2 adults traveling together for whole journey & check-in together for all flights. Type of aircraft and flight no. are subject to change without prior notice.
- Package prices exclude airport tax, fuel surcharge and booking class upgrade surcharge.
- If you test positive during the pre-departure Covid-19 PCR test, please submit a valid test certificate. Our company would submit the request for the amendment or refund to airlines and cruise company, subject to their final decision.
- Fares quoted are per person in Hong Kong Dollars based on double occupancy. Single/Triple/Quad or Child fare is available on request basis.
- Passengers must have passport with at least 6 months validity on the date of return and valid visa(s) for visiting the port of call listed in the itinerary. Cruise Company and her booking agencies and representatives will not be liable for any consequences due to visa or passport issues.
- All expenses on board of the Cruise Ship are in USD.
- Passengers accept full responsibility for all losses and expenses due
 to "Reasons beyond control". Cruise Company and the travel agency
 will not be liable for any consequences. ("Reasons beyond control"
 means hostilities, political unrest, natural disasters, pestilences, bad
 weather, technical problems to transport, changes to the frequency or
 timetable of any means of conveyance by its operator without advance
 notice, strikes, industrial action, etc.)
- The cruise ticket issued is subject to the terms and conditions in the cruise contract published in: www.royalcaribbean.com
- The Travel Industry Council of HK recommends that all traveller to purchase comprehensive travel insurance before journey.
- A NON-REFUNDABLE DEPOSIT of 100% of package price is required at time of booking. This package is only refundable when flights or cruise booking cannot be confirmed.
- For any amendment or cancellation of the confirmed booking, please refer to the Terms & Conditions of the issued ticket and cruise booking.
- Price and terms & condition are subject to change without prior notice.



